
Protokollsutdrag 1 (4)

Kommunfullmäktige
Mötesdatum Mötets diarienummer

2020-01-27 KS 2019/730

Plats och tid Parken kl. 18.00–20.20

Beslutande Helmuth Petersén (SD)
Torbjörn Karlsson (S)
Mikael Rubin (M)
Anita Persson (SD)
Anna Nordstrandh (S)
Lars Mikkelä (M)
Anders Ahvander (SÖS)
Marianne Ohrlander (M)
Erik Lundström (KD)
Henrik Silfverstolpe (L)
Mathias Andersson (SD)
Veronica Larsson (S), Anmäler jäv i § 6.
Jan Isaksson (M)
Ken Karlsson (SD)
Johnny Nilsson (S)
Göran Gärtner (M)
Bengt Andersson (SD)
Christer Dahlberg (SÖS)
Marianne Pettersson (S)
Håkan Sjöberg (M), Ordförande
Wictor Olsson (SD)
Catharina von Blixen-Finecke (M)
Fredrik Karlsson (SD)
Patrik Holmberg (C)
Hans Norén (KD), 1:e vice ordförande
Birgitta Lanér Sjöström (S)
Inger Persson (L)
Fredrik Trulsson (SD)
Gunnar Hedin (M)
Ismet Dedic (S)
Ann-Marie Flink (SÖS)
Mats Andersson (SD)
Maria Wilhelms (MP)
Eva Höckert (S)
Bo Jönsson (SD)
Fredrik Schlyter (M), Anmäler jäv i § 8.
Lennart Höckert (S)
Ulf Carlsten (SD)
Layal Chidiac (S)
Thomas Malmqvist (SD)
Mariann Sjöström (C)
Christian Ottergren (SÖS)
Karin Jönsson (KD)
Mårten Bönnemark (M)

Tjänstgörande ersättare Anna Holst (SD), Ersätter Per Klarberg (SD)
Cecilia Dahl-Andersson (S), Ersätter Sven Lindkvist (S)
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Paul Lövdahl (S), Ersätter Andreas Persson (S)
Lizian Kyreus (S), Ersätter Veronica Larsson (S) i § 6 samt Layal Chidiac 
(S) fr.o.m. § 35
Ann Kajson Carlqvist (M), Ersätter Eric Samuelsson (M)
Britta Brinck-Nehlin (M), Ersätter Roger Persson (M)
Tim Lundgren (M), Ersätter Fredrik Schlyter (M) i § 8.
Mette Finnfors (C), Ersätter Ola Olsson (C)
Tomas Tigerschiöld (MP), Ersätter Emil Samnegård (MP)

Ersättare Håkan Lerstorp (SD)
Magnus Isgren (SD)
Andrzej Krugly (SD)
Eva Karlsson (SD)
Dragan Vukoicic (SD)
Hans Björklund (S)
Anitha Lata (S)
Thomas Westman (S)
Linda Hägg (M)
Per Jönsson (M)
Sven Tilly (SÖS)
Tom Magnusson (SÖS)
Thomas Nilsson (KD)
Estrid Nimåker (KD)
Kristoffer Larsson Lindstrii (L)
Jonas Ralving (L)

Övriga Daniel Vagland, Kommunjurist
Fredrik Geijer, Kommundirektör

Justeringens plats och tid Rådhuset

Paragrafer 1-41

Sekreterare
Daniel Vagland

Ordförande
Håkan Sjöberg (M)

Justerare Mathias Andersson (SD) Hans Norén (KD)
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ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Beslutande organ Kommunfullmäktige

Datum då anslaget sätts upp 2020-02-10

Datum då anslaget tas ned 2020-03-03

Förvaringsplats

Underskrift
Daniel Vagland
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§ 3 Medborgarförslag - Albäcksskogen och 
MTB-cykling
Dnr KS 2020/41

Ärendebeskrivning
Den 2 april inkom medborgarförslaget Albäcksskogen och MTB-cykling, se nedan. 
Medborgarförslaget fick 147 röster under omröstningsperioden.

”Då jag har cyklat en del i skogen denna vinter, främst i Genarp. Så slås jag av hur 
bra det är organiserat i skogarna runt Genarp och Häckeberga. Jag slås av att 
stigarna för de olika intressena, vandring, häst och cykel, är separerade och 
”konflikterna” mellan de olika intressena är bortbyggda. Albäcksskogen är liten, 
men jag ser att det finns utrymme för ett särintresse till, nämligen MTB-cykling. 
Jag tänker att det med enkla medel går att bygga en bana om fem kilometer utan 
större konflikt mellan promenad- och löpning. De senaste åren har mycket gjorts 
för att öka attraktionskraften kring området. En MTB-slinga ökar områdets 
dragningskraft. Att utveckla Albäck med ytterligare ett intresse ökar områdets 
dragningskraft och ligger i linje med kommunens vilja om ”hållbar utveckling” då 
det skulle öka intresset generellt för cykling och MTB i Trelleborg. Eftersom MTB 
mycket handlar om ”cykelteknik” så skulle det även gynna resor till- och från 
skolor (och arbete) med cykel. Dessutom skulle de barn som cyklar i skogen även 
bemästra sin cykel bättre i trafiken och därmed minska risken för olyckor där barn 
är inblandade. Kostnaden för att anlägga en slinga behöver inte bli stor, men viss 
anläggning och konstruktion ser jag att det skulle behövas för att göra slingan 
spännande och utmanande. Men en kommunal budget ser jag som nödvändig. 
Tillstånd att anlägga för områdena Hela det gamla och ”nya” Albäck inklusive 
västra sidan av avfallsberget samt bullervallar mot vägen. Jag deltar gärna i 
”projekteringen” det vill säga att jag tar fram ett förslag med bansträckning. Jag 
deltar också gärna med att jaga sponsorer, och deltar ideellt i byggandet. Kanske 
tillsammans med andra intresserade.”

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

att överlämna besvarande av medborgarförslaget till teknisk servicenämnd.

Skickas till
Teknisk servicenämnd


